
S SEJE OK ZKS

Komunisti o družbeno
ekonomskem razvoju občine
Člani občinskega komiteja so na svoji seji. 26.

decembra obravnavali glavne značilnosti tekočih
ekonomskih gibanj v občini. Iz poročila o poslo-
vanju gospodarskih organizacij za obdobje od
januarja do septembra 1984 je razvidno. da je
bil v občini dosežen resolucijski cilj, da industrij-
ska proizvodnja presega načrtovano, vidna je
ugodnejša rasl izvoza na konvertibilno področje.
Celotni prihodek in doseženi dohodek presegata
načrtovano višino za lansko devetmesečno ob-
dobje.

Ob vseh ugodnih ocenah tekočih ekonomskih
gibanj v občini pa se je potrebno zavedati, da je
bila večja rast celotnega prihodka dosežena
predvsem z visoko rastjo cen in manj z poveča-
nim obsegom industrijske proizvodnje.

Žal se ne moremo pohvaliti z manjšo izgubo,
saj je bistveno večja. Z izgubo so devetmesečno
obdobje sklenile štiri organizacije: KIG, SGP
Grosuplje - TOZD Gradbeni porizdelki, SCT
Obnova TOZD Opekarne in DO Zagreb
TOZD Pleskoobloga.

Na osnovi informacije o poslovanju gospodar-
skih organizacij in informacij s posvetov s sekre-
tarji OO ZK je komite sprejel ugotovitve in
usmeritve v katerih je rečeno, da kasnimo pri
pripravi planskih dokumentov v OZD in da
dokumenti sprejeti na skupščino občine niso
utemeljeni v planih OZD. Še posebej pa je
zaskrbljujoča kvaliteta in vsebina planskih ak-
tov, saj si OZD za nadaljni razvoj postavljajo
premalo ambiciozne programe.

Po novembrski in decembrskih posvetih s se-
kretarji OO ZK je vedno več osnovnih organiza-
cij na svojih sestankih obravnavalo vprašanja
razvoja OZD.

ZK ima svoje delo sprejete usmeritve in nalo-
ge pri uresničevanju dolgoročnega programa
ekonomske stabilizacije. Z aktivnostjo članov '
komiteja in ostalih družbenopolitinih organiza-
cij, občinske skupščine in izvršnega sveta pa naj
bi dosegli, da v OO ZK konkretizirajo naloge za
svoje okolje.

OO ZK naj bi v bodoče kot svojo stalno
obliko dela uveljavile spremljanje in ocenjeva-
nje, koliko se uveljavljajo sprejeti sklepi in-

usmeritve v posameznih okoljih. V januarju bo-
do zato organizirani posveti, s katerimi naj bi se
v posameznih okoljih poglobljeno seznanili z
usmeritvami dolgoročnega programa ekonom-
ske stabilizacije.

Komite med drugim ugotavlja, da je za učin-
kovito družbenopolitično akcijo nujno, da ima-
mo oblikovane kvalitetne strokovne rešitve. Za-
to morajo osnovne organizacije od strokovnih in
poslovodnih kadrov zahtevati izdelavo kvalitet-
nih programov, prizadevati pa si morajo, da
bodo dogovorjene stvari tudi uresničevali. Tako'
naj bi ocenjevali uspešenost poslovodnih delav-
cev glede na to, kako so ti sposobni uveljaviti
nadaljni razvoj OZD, ne pa samo kako ttenutno
gospodarijo. DARJA ERHATIČ


